
Generalforsamling i vandværket 22-04-24 

 

På dagsorden Til referat 

Valg af dirigent Steen Madsen er valgt 

Indkaldelse til generalforsamlingen er godkendt.  

Bestyrelsens 

beretning 

Årets store punkter:  

- Toustrup station er tilsluttet: det er gået godt.  

- Grundvangssamarbejde med Silkeborg Kommune 

- Energioptimering:  

Det tilstræbes fx at tankene fyldes om natten.  

Arbejde på at få solceller på Møllebakken til strømforbruget.  

- Ny kildeplads/boring: Der er blevet kigget på 2 mulige 

placeringer. Sorring-skoven og ved Store Lyngdal. Pt. Er ønsket 

Store Lyngdal; det undersøges stadig om det kan lade sig gøre; 

bl.a. er der en fortidshøj i området.   

 

Den daglige drift kører godt: Anders og Karsten holder løbende øje 

med, at forbruget er stabilt. Arbejdet betaler sig; byens vandforbrug er 

faldende.  

Regnskabet Der køres efter at gå i 0 kr. Dog spares der op til den kommende 

boring, men det forventes også, at der skal tages lån til dette, når 

tiden kommer. Økonomien er sund.  

Godkendelse Generalforsamlingen godkender beretning og regnskab.  

Budget Ud over almindelige udgifter til drift, budgetteres der også med 

udgifter til konsulentbistand til den nye boring.  

Der er en overdækning på 70.000 kr.  

Indkomne forslag Ingen forslag 

Valg Mogens, Anders og Charlotte genvælges til bestyrelsen 

Bent Fjord vælges til suppleant. 

’Tal og Tanker’ genvælges som revisorer.  

Evt.  Kort snak om tilslutningen med Toustrup Station samt hvordan evt. 

vandspild overvåges.  

Bedre tilgængelighed på referater og rapporter efterspørges.  

Kort snak om vandbeskyttelsesområderne/BNBO.  

Kort snak om, hvor præcist et overblik man har på byens 

vandledninger.  

Nyt bestyrelsesmøde 4. juni 2024 

 


